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Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Caroline Elfors 
 

För en månad sedan kunde vi läsa i Nerikes Allahanda att Länsstyrelsen varnar för en ökad 
användning av olika droger bland ungdomar. Det man pekar på är tramadol som är ett 
narkotikaklassat läkemedel. Förra året redovisades en sammanställning av mätning som gjorts 
av Lekebergs avloppsvatten. Det visade att användningen av Cannabis var onormalt hög i 
Lekeberg. 

Det är mycket oroande att vi i Lekeberg har så stor omfattning av narkotikaklassade medel i 
vårt avloppsvatten. Det är dessutom en kraftig ökning på mycket kort tid. Vid den redovisning 
vi fick för ett år sedan har det på vissa av områdena fördubblats. 
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Det som redovisats i media är följande; 
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I den första redovisningen finns inget om medlet ”Tramadol” i rapporten. Därför kan det vara 
svårt att jämföra rakt av. Samtidigt får man anta att även den siffran går att få fram från 
tidigare mätningar. Vi vill inte tro att den dyker upp just nu. Vi vet också att mycket av den 
oro som finns i samhället idag är relaterat till kriminalitet och de brott som utförs. 
Skrämmande är samtidigt att Lekeberg toppar listan med både amfetamin och cannabis. 

Den mätning som gjordes 2022 (redovisat 23-02-07) skedde vid reningsverket i Fjugesta. Det 
är därför svårt att få en helhetsbild av hela kommunen. 

Med anledning av ovanstående ställer vi följande frågor; 

- Hur kan Lekeberg motverka en vidare ökning av narkotikaanvändning bland 
ungdomar? 

- Finns handlings- och åtgärdsplaner för att motverka ökad droganvändning, främst 
bland ungdomar? 

- På vilket sätt tas dessa frågor upp i skolan, och då även i lägre åldrar? 
- Hur ofta görs dessa mätningar av avloppet? 
- Hur kan vi få fram läget i Mullhyttan respektive Lanna? 

 

 

För Centerpartiet i Lekeberg 

Annica Zetterholm, partiföreträdare 
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